
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i Bytoften, Afdeling 500, d. 10. februar 2022 kl. 19.00 i Beboerlokalet 

Deltagere: Lisbeth, Lise-Lone, René 

 Punkter Beslutning og hvem, der 
handler herpå 

1.  Godkendelse af referat fra sidste møde, d. 20. januar 2022 Godkendt 

   

2.  Opvaskemaskine, skab m.m. Afdelingsbestyrelsen 
indkøber service. 
Finder en dato til indkøb 
af service i begyndelsen 
af marts – hvem skal 
med? Aftales nærmere 

3.  Tarzanbane forberedelse, etablering?  

 Besøg af konsulent Pia J. d. 21. februar kl. 14.30 
Overveje muligheder, der kan komme i spil, evt. den ene boldbane mod nord. Faldunderlag til 
Tarzanbane er lovligt på græsareal. 

Lise-Lone, René, Kurt og 
Tove kan deltage – Knud? 
Lisbeth kan ikke deltage.  

4.  Forespørgsel vedr. pakkepostkasse ved Bytoften  

 Overveje fordele/ulemper (trafik af mange, både bringere i form af postbiler, der kører hurtigt 
og afhentere i bil), en evt. placering – helst op ad hæk eller mur 

Bestyrelsen er enige om, 
at det er en god ide. 
Placeringen og tidspunkt 
for opstilling kan 
overvejes.  

        5. Katteejer   

 Kan det præciseres yderligere på afdeling 500 siden, at husdyr som hund og kat ikke er tilladt.? 
Eventuelt ved beskrivelse ved hver enkelt lejlighedstype. 
Tommys reminder sendes ud igen.  

 

6. Punkter til markvandring   

  Garager – murene 
indvendig 
Problematik omkring 
lastbiler som bruger 
Bytoftens parkering ved 



vaskehuset som 
vendeplads. 

7. Inspektør Tommy Hansen foreslår præcisering af farvevalg m.m. i forhold til køkkener, både 
nyt og maling af låger og greb 

 

 Skal vi præcisere eller lade T.H. præcisere og vi godkende forslag? 
Evt. ændringer skal godkendes på næste afdelingsmøde:  
Forslag: skabsdøre og køkkenlåger kan males i let tonede hvide farver, eller som der allerede 
står: Maling af døre og skabslåger i lyse og neutrale farver. 
Nye køkkener: køkkenelementer, der matcher tidens trends, også det klassiske, hvide køkken 

Punktet rykkes til næste 
afdelingsmøde  

8. Fastelavnsfest  

 Indkøb 
Pr. 8/2 tilmeldte: 5 voksne og 5 børn 
 

Fredag d. 25. februar kl. 
15.00 
Lise lægger en reminder 
om tilmelding på 
Facebook. Indkøb Lisbeth 
og Lise i løbet af uge 8 

9. Jubilæumsfest  

 Udvalg? Knud er i gang med at 
finde planlæggere via 
gruppen på Facebook. 
Mulige datoer for udflugt 
og fejring: d. 4. eller 11. 
juni, 2022 
Lykkecup i Herning er 
 d. 4.juni. Derfor foreslås 
det at dato for afholdelse 
af jubilæumsfest bliver d. 
11. juni  

   

   

 
 
 
 

  



10. Evt.  

 Der arbejdes videre med forslag og tilbud på afdækning af terrasser over råderetten Lise-Lone kontakter 
Tommy (SI) 
Der arbejdes videre med 
tilbud.  
 

   

11. Kalender  

 BL-møde i Viborg d. 3.marts om SoMe  
Tilmelding til FællesBo så hurtigt som muligt, og senest den 21. februar 2022 
på tlf. 96 26 58 49 - eller mail: muk@faellesbo.dk 

 

 Forslag til markvandring d. 17. marts kl. 16.30  

 Ny mødedato:  

   

 Huskepunkter: 

 Markvandringspunkter 2022 

 Skure ved rækkehuse bør snart males, ved at være fem år siden 

 Økonomi: 

 Restbeløb ved indkøb af vaskemaskiner og tørretumblere i december 2021 ca. kr. 100.000 overføres til 2021 budget.  
Vi skal være opmærksomme på at overføre beløbet videre til de efterflg. års budgetter, indtil vi kan bruge dem på endnu en 
vaskemaskine, når den er udtjent om 5-6 år. 

 Økonomi: 

 Lade de 18.000 stå over fra regnskabsår 2021 til 2022 jf. mail fra Søren Mortensen d. 14. december 2021: 
Jeg har overført de 18.000 kr. til næste år som anmodet. 
Beløbet er overført til 2022, da I ikke har haft mulighed for at afholde en jubilæumsfest i 2021. 

 Projekt 2027 

 Nye indgangsdøre til lejligheder 

 Garager 

 El-opladere til biler 

 Lofter over terrasser, smuldring, udbedring 

 


